
Strandskolen – Skolebestyrelsen 

 

Dagsorden 
Dato:  
3. oktober     

Tid: 16.30-
19.00   
  

  Sted: Skolens personalerum.  
Der vil være let forplejning til mødet.  

Ordstyrer:  Anja   Elev(er):    
Forældre: Per Pedersen, Jesper Wædeled, Anja Rehfeld Bærentsen, Tea Thyrre Sørensen, Julie Rosenkilde,  
Medarbejdere:  Torben Sørensen, Karsten Hedegaard Horn 

Ledelse:  Chris Holm Kramme, Pernelle Fau og Kristine Ravn Fogemann 

Gæst(er):    
Fraværende:  Marius, Gitte Horsbøl, Anne Gram Junge, Benny Brixen og Helene Skipper Espelund 
Referent:  Kristine 

     

Emne  
Formål med punktet  

(- hvad skal vi udrette?)  

Proces og 
forberedelse  

(Hvordan 
behandler vi 

emnet)  

Fælles 
drøftelse/beslutnings-

punkt/ 
orientering  

  
Beslutning   

(Referat – hvem gør hvad)  

 
16.30 
Indflyvning og 
spisning  

      15 min.    

1. Godkendelse af 
referat af møde den 4. 
september 2024 

  
 

Beslutning 2 
Min. 

Der blev spurgt til punktet om trafik – er referatet tydeligt nok 
ift. fremadrettet indsats? 
Anja fortalte, at der er ansøgt hos kommunen om Strandskolen 
kan komme med i forsøgsordning om at etablere Hjertezone 
omkring skolen i morgentimerne. 
Per, Chris og Torben laver prøvehandlinger. 
 

2. Godkendelse af 
dagsorden  

Ejerskab og sikring af aktuel 
dagsorden   

  Beslutning 5  
min.  

Dagsorden godkendt. 

3. Nyt fra elevrådet   
 

  Orientering  5 
min.  

På seneste elevrådsmøde blev elevrådet orienteret om den nye 
legeplads, som skal laves her i efteråret. Desuden talte 
elevrødderne om nye mærkesager for elevrådet. 

4. Økonomi Bettina Thomsen, 

administrationsleder, kommer 

på mødet for at orientere om 

skolen økonomi –  

 

 orientering 30 
min 

Det forventede regnskab pr. 31.8 har et resultat med et 
akkumuleret overskud (samlet for 2023 og 2024) på ca. 3,5 
procent af budgetrammen. 

5. Nyt fra medarbejdere   Orientering 5 
min 

Fra et medarbejdersynspunkt er det positivt, at økonomien er 
sund, så man ikke skal gennem spareøvelser. 



Strandskolen – Skolebestyrelsen 

 

Det er altid travlt at starte et nyt skoleår op, og i år har det også 
præget af ændringer på ledelsesposterne og en del nye 
medarbejdere. 
 

6. Nyt fra ledelsen   Orientering 15 
min 

Skolen har her i september fået en ekstra modtageklasse, så vi 
nu har fire klasser for elever, som nyligt er flyttet til Danmark. 
Eleverne kan gå i op til to år i modtageklasse inden de kommer 
ud i en almindelig klasse. 
Der er en proces i gang i forhold til ansættelse af en ekstra 
pædagogisk leder til Strandskolen, som forventeligt skal starte 
den 1. december. 
 

7. Meddelelsesbog 
Foreløbigt princip 

  Orientering og drøftelse 30 Det foreløbige princip godkendes til brug i skoleåret 2024-25. 
Princippet revideres til i forhold til skoleåret 2025-26. 
 

8. Princip for  
Klasseforældreråd 
 
+ lejrtur 

  Drøftes 40 
min 

Princippet for klasseforældreråd godkendes. I folderen til 
forældrerådet skal det dog præciseres, at det er op til klassens 
forældre, om de ønsker at oprette en klassekasse. 
 
Der er enighed om, at der i princip for lejrskoler skal være 
klarere rammer for lejrtur på 4. årgang. Anne, Emmery og 
Jesper kommer med forslag til ændringer princippet til 
bestyrelsens møde i december. 
 

9.  Evt.    5 min Intet til referat.  

 


